

REUNIÓ DEAV – Acta 13.10.2011

Assistens: Martí Obiols Galí, Maribel, Marc Alís, Micu, Xavi Requena, Sara, Marina, Alex Cuesta, Quim, Lluís, Miquel, Oscar

Excusats: Jordi Izquierdo, Juanmi

Ordre del dia

1. La direcció és va molestar una mica pel to de la carta. A la reunió i van assistir el Martí i el Juanmi. La Upc no pot fer res al respecte, perquè la persona que ha plagiat ja té el títol d'arquitecte i això és a nivell estatal, fet per el qual la UPC no té cap cosa a fer. La Upc treura el pfc de la wb, a causa de ser un plagi. La única cosa que pot fer la persona que ha estat plagiada és sanar a judici, tot –hi que entre les dues persones ja s'ha parlat del tema.
2. Es parlara amb el sanz i brufau per fer xarrada conjunta sobre Wright i estructures
3. Taquilles: continuem mirant
4. Espanyes:
5. Impressora: es discuteix si es millor comprar una imopressora din A4, i aleshores fer menys cartells en din A2, o comprar una din A3, que és molt més cara, i seguir imprimint els cartells en din A3. S'acorda comprar una din A4.
6. Festa tardor: Argument per convencer a direcció; no te diners ni el tato, i amb la festa podriem aconseguir molts beneficis i aquests destinar-los a taquilles, allargos, impressores... De nit es fan mes diners que de dia. A més, la festa de nit és més senzilla de montar perquè són necessaries menys coses (només buffles i barra). Aquest és el plantejament. L festa es faria a la aula Oest, ja que és la més protegida i a nivell d'evacuació és la que està millor. Només hi hauroa la barra de la delegació. Si no ho poguessim fer a la oest es proposara fer-ho al soterrani del critt.
7. Fitxes constr. 8 i altres apunts– penjar-les
Nesspresso – s'encarrega la marina (nesspressos, dolce gusto, sucre i per remanar)
Configurar la impresora – xavi
Plantilla d'actes – marina
Imatge corporativa deav - Maribel
Dimarts al descans es faran neteja de les taquilles que no han estat reclamades.
Web delegació – desenvolupar els apartats de serveis (rocodrom, sofàs...)
8. Futbolín – proposar posar una carpa i deixar-lo a la Terrassa. Hiha una sortida d'emergencia nose a on. Si no molesta al bar i es mes visible millor, sense molestar.
Montar un concurs porque la penya su curri per fer una proteccio. Demanarem permis a direccio per fer un chiringuito a la terrasa.
9. Nomes diaris catalans lo de la carta i tal. S'enviara a tots els diaris en catala i ademes el país i público.

REUNIÓ DEAV – Acta 20.10.2011

Assistents: Martí Obiols, Xavi Requena, Agustín Fernández, Lluís Fernández, Miquel Muñoz, Juan Miquel Pla, Maribel Mata, Alex Cuesta, Marina Martínez

Excusats: delegats del QM1

Ordre del Dia

1. Representant al Consell d'Estudiantat

Falta un representant per al consell d'estudiantat. L'Alex Cuesta acompanyarà al Miquel Muñoz i ocuparà aquest càrrec. Dilluns 24 d'octubre és la propera reunió.

2. Llistes per protegir als professors associats de ser acomiadats.

Seguiran fent fora a professors. Per tal d'evitar-ho cada delegació haurà de fer una llista en la que consti un numero de professors imprescindibles i els prescindibles. No seran llistes vinculants que poden caure a l'oblit. Les llistes es farien de forma raonada i racional. Les delegacions es van mostrar favorables a fer-la, i el Marti hi esta d'acord. La llista dels que no es poden fer fora va rebre un gran suport unànime, la segona va tenir més discussió. Les llistes anirien directament al rectorat per evitar represàlies per part dels professors. Cada delegació establirà un criteri de fer-ho. Tendiran a fer fora els associats, per això cal raonar de manera molt correcte i ràpida qui no s'hauria de fer fora. De moment han fet fora tres professors, tots per raons contractuals. S'hauria de anar directament a pels associats ja que son els primers que farien fora. El Martí s'encarregarà d'escriure un mail perquè tots estiguem mes informats de temes contractuals per parlar-ho la setmana vinent

3. Sortida a la seu de GG

Dijous que ve, 20 places, hora a confirmar. És gratuïta però el Juanmi proposa cobrar ni que sigui un euro per assegurar que la gent que s'hi apunti vingui i també per "recaudar" una mica.

La visita ha de ser al matí, com a molt tard a les 3:30 de la tarda. Hi ha una guia de la GG tot hi que també es podria dir a algun professor. La visita dura aproximadament 1:30, però si ve algun professor segurament trigarà mes estona.

Seguiríem el procediment normal, obrir llista, que s'obriria de divendres a dimecres, però els anuncis es començaran a penjar cartells avui mateix, dijous.

Cada persona pot apuntar màxima una altre persona. Finalment es cobraran 4 euros i a qui vagi a la visita se'n tornaran 2 . S'acorda que la visita serà a les 12 allà.

4. Plagi PFC

El Juanmi recorda que legalment no te autoria la UPC, nomes la primera autora. Només es pot posar denuncia per part de la víctima, a quedat com a via morta.

5. Vetllada musical benefica

Es va presentar el tema a la permanent, ens van felicitar per la presentació però no els hi va agradar el enfocament; no els hi agrada que sigui un enfocament purament lúdic, ho hem de enfocar de manera més acadèmica, cultural i arquitectònica. A més s'hauria de cobrar per així controlar qui entra i qui no. S'hauria de decidir dates, el dia que aniria millor per entregues i exàmens seria el 18 de novembre, però el Marti pateix per si la junta d'escola triga a convocar-se i aleshores no tinguem suficient temps. Es plantejaren les dates 18 i 25 de novembre. És possible que el 18 es neguin a fer-la per la proximitat a les eleccions generals, ja que la universitat es col·legi electoral.

Assistents: Martí Obiols, Xavi Requena, Maribel Mata, Juan Miguel Pla, Diana Ros, Marina Martínez, Agustín Fernández, Alex Cuesta

Excusats: Lluís Fernandez, Oscar Galeote, Aldric Rodriguez, Laura Sancho, Marc Alís, Pep Rovira, Miquel Muñoz, Sara Ferran

Ordre del Dia

1. Papereres PEP

Un grup de Tap 4 vol fer un projecte relacionat amb el reciclatge del paper. Amb el paper recollit volen crear un projecte, i si finalment no el realitzen, el portarien a un punt verd de recollida. Han realitzat unes enquestes a diversos estudiants, enquestes que anirien molt bé a la DEAV, que també vol actuar en aquesta matèria. S'acorda que ens anirem comunicant per si ells fan alguna actuació o obtenen més dades.

2. Sortida GG i Difusió de activitats

El Juanmi opina que s'hauria de promocionar més les sortides, ja que últimament no funcionen gaire bé, fent referència a la Ricarda i a la sortida GG. El Xavi, proposa fer cartells, sempre d'un color fixa, per exemple groc fosforescent, per així que tothom sàpiga que aquell és un cartell de la delegació. El Juanmi recalca que cal treure els cartells caducats, ja que sinó mai tenim lloc per penjar els nostres i això col·labora a que la gent no es fixi en els nostres cartells. El Xavi opina que hauríem de crear punts fixes on penjar els cartells, sempre amb el mateix format, per que la gent sabes on acudir. La Diana recorda que en reunions anteriors s'havia parlat de fer calendaris, que també podrien ocupar un lloc en aquests punts fixes. La Maribel creu que un lloc idoni podria ser la primera vitrina del "hall", que no es nostre però que el Martí crec que ens la podríem apropiat. El Martí creu que podríem promocionar la publicitat, però opina que si en un punt fixa posem sempre cartells amb el mateix format ningú si fixarà. La gent es fixa en el que vol.

La Maribel recorda que hi ha una aplicació al Facebook on podríem convertir la DEAV en una pàgina, i no pas com un usuari, d'aquesta manera la gent rebria més notificacions i els hi apareixerien els anuncis de la DEAV. Així doncs s'acorda fer un pla de promoció de la Delegació. La Marina s'encarregarà de fer la proposta del pla, que també ha d'incloure al visualització al projector i a la televisió de l'entrada. També s'acorda, per consens, fer un logo nou per a la DEAV.

3. Decisions que no s'executen i es repeteixen

La Diana remarca que en les reunions anteriors s'acorden decisions que després no s'executen, i que a les reunions següents es torna a parlar del tema, fet que fa que perdem temps en les reunions. La Diana opina que els arguments que potser

després són els causants de no realitzar una decisió acordada s'han de exposar el dia que s'acorda la decisió, per així no repetir temes acordats anteriorment.

4. Feina Becaris

El Martí ens proposa enviar un mail als becaris per quedar un dia de la setmana que ve i comentar la feina a fer i com ha anat el primer més de curs.

Degut als pocs representants que han assistit a la reunió, ja que la majoria han hagut de marxar a la excursió de la GG, la reunió s'aplaça per a la setmana que ve.

REUNIÓ DEAV – Acta 03.11.2011

Assistents: Martí Obiols, Xavi Requena, Agustín F. Marín, Alex Cuesta, Miquel Resines, Maribel Mata, Juan Miguel Pla, Marina Martínez, Lluís Fernández, Miquel Muñoz

Excusats: Delegats del qm1, Jordi Duatis

Ordre del dia

1. S'han d'acabar de justificar les ajudes d'Univers, falten les factures del les activitats del 24h de cine, el rocòdrom, el concurs de coneixes Barcelona i finalment el plató fotogràfic. S'acorda comprar coses personals i dirigir les factures com si fossin de la DEAV, per així justificar els diners.
2. S'estableixen com a responsables del mail massiu el Martí Obiols i l'Alex Cuesta. Tot hi així s'intentarà que es puguin dirigir els mails com a DEAV i no pas amb un mail personal.
3. Finalment, els representants oficials al CDD i al CDE són l'Alex Cuesta i el Miquel Muñoz.
4. Per tal que ens deixin fer la festa aquesta s'ha de maquillar davant la Junta d'Escola del proper dimecres 9 de novembre. S'acorda no parlar de begudes durant la junta i cobrar una entrada per així "controlar la gent que entra a la festa". L'entrada seria intercanviable per:

- 2 consumicions
- 1 consumició + rifa
- 1 combinat (combinats amb noms d'arquitectes)

Aquells que vinguin disfressats d'arquitecte famosos entraran gratuïtament a la festa.

Es proposen activitats amb relació arquitectonica:

- Concurs de montar paralex, que tingues com a premi un llibre d'arquitectura
 - Monolegs arquitectonics
 - Trivial arquitectònic
 - Rap arquitectònic
 - Recepció dels alumnes nous i d'Erasmus
 - A les 8:00h pas de reportatges d'arquitectura
5. Buscar gent perquè ens ajudi a la festa. Comissions a fer:
 - Muntar
 - Estar a la barra
 - Seguretat
 - Desmuntar
 - Netejar
 - Es busquen DJ's (la Delegació posa els Buffles)

A la gent que col·labori se'ls hi pot donar un incentiu, tipus samarreta. La campanya es farà via facebook, i se'n encarrega el Xavi.

REUNIÓ DEAV – Acta 10.11.2012

Assistents: Maribel, Micu, Xavi Requena, Diana, Agustin, Oscar, Juanmi, Jordi Duatis

Excusats: Martí Obiols Galí, Alex cuesta, Marina, Izquierdo, Natalia, Sara, Aldric

Ordre del dia

L'Alex es declara president de la comissió de decoració i neteja de la festa.. Subdelegant el servei de decoració als del grup de tap iv "PEP"

1. S'aprova acta sessió anterior

2. S'aprova fer publicitat de la vaga. Però oficialment no es paren classes. Es proposa que la gent vagi a la manifestació.

3. Comissió de festa: Marti, Micu, Xavi, ¿Marina?

- La pròxima reunió es divendres 11/11 al migdia. La reunió amb els voluntaris és dilluns al migdia.

- Es delega al BAR de MOU el servei de menjar de la festa.

- No es permeten fer paradetes. El bar de mou és una subcontractació.

- Ok a la campanya super intensiva de publicitat. Ok a qui vingui disfressat. El xavi fa un horari de les activitats per demà a la reunió.

- El micu i l'agustí fan el trivial.

- Ha vingut un noi que un dj amic seu pot venir. Té equip de música.

- Demà acabem de decidir on va la barra i lu de les sales.

- Es fan tiquets.

- S'utilitzen gots amb tiquets.

- Juanmi: muntatge i neteja. Barra i tiquets: Xavi, Maribel. Neteja: Maribel. Fotografia: Maribel. Oscar: muntatge i neteja. Luis: barra i neteja.

Assistents: Martí Obiols, Maribel Mata, Agustín F. Marín, Alex Cuesta, Diana Ros, Miquel Muñoz, Lluís Fernández, Marina Martínez, Miquel Muñoz, Juan Miguel Pla, Miquel Resines, Oscar Galeote, Pep Rovira, Jordi Duatis, Xavi Requena

Excusats: Sara Ferran, Natalia Morato, Quim Escoda

Ordre del Dia

1. Propaganda

Hi ha una alumna que s'ha queixat de que a l'escola permeti penjar anuncis de la donació d'òvuls, perquè pensa que això és immoral i perjudicant per a les dones. S'acorda dir-li a l'alumna que això no és cosa nostra i que es dirigeixi a direcció.

2. Cartells

S'haurien de sectoritzar les zones on posar cartells segons el tema del que es tracti. S'acorda que es un tema a parlar amb consergeria per a veure si ells se'n poden encarregar. Demanar que hi hagin zones "oficials" per a penjar cartells.

3. Conferència Massip:

El Juan Miguel li ha enviat un mail al Massip, ja que ell estava interessat en fer la conferència en dates on no hi haguessin ni entregues ni exàmens (per tenir una gran afluència), però totes aquestes dates ja estan ocupades. Estem esperant la resposta del Massip. El Martí opina, que a causa de la mala reputació del Massip en general entre els estudiants, estaria bé combinar-lo amb altres conferencians. L'Alex opina que no ho hauríem d'enfocar en format comercial, ja que això també pot fer que la gent no vulgui assistir-hi. S'acorda fer la conferència durant el primer mes del proper quadrimestre, una conferència combinada entre el Massip, el Pablo Garrido, el Sanz i el Txaxo.

4. Beneficis Festa i inversions

La delegació ha tingut un benefici de 1.600€. El bar de Moe ha tingut un benefici de 200€. El Martí va decidir que degut al poc benefici del bar de Moe, no cal cobrar-li res per la falta de neteja del seu lloc a la festa. Hi ha hagut una queixa ja que el Martí ha decidit això sol, i diferentment a la decisió triada, la delegació en conjunt creu que s'han d'informar les decisions triades abans de fer-les definitives.

Una part del benefici (500€) s'han destinat a comprar "allargos". S'acorda gastar els altres 1100€ en taquilles, i si encara sobren diners, estalviar-los per a un futur.

Les taquilles metàl·liques són més cares, podríem omplir mitja paret, mentre que si fem taquilles de fusta podríem arribar a omplir tota una paret.

L'Alex proposa que la gent de la optativa "Do it yourself" podrien fer un prototip de taquilla per si ho volguessin fer ells mateixos. El Martí opina que és molt mala idea.

5. Sofà

El sofà verd té dues opcions; hivernacle o brossa. S'acorda que el sofà el llençarem.

6. Impressora antiga

S'acorda llençar-la perquè no funciona, i ningú perdrà temps en arreglar-la.

7. Exàmens Q1 i Q2

El Jordi es queixa que el cap d'estudis i el coordinador de curs es desentén de que no coincideixin els exàmens amb entregues. Cosa que ja va passar el curs passat i no s'ha intentat canviar-ho. S'intentarà pressionar per a que es resolgui.

Assistents: Martí Obiols, Xavi Requena, Alex Cuesta, Diana Ros, Miquel Resines, Laura Sancho, Miquel Muñoz, Jordi Duatis

Excusats: Oscar Galeote

Ordre del Dia

1. Taquilles

Les taquilles que va buscar la Laura són massa grans, haurien de ser tipus 35x50x50 cm i que hi càpiga un casc de moto i un dins A2. Hauríem de aconseguir taquilles per complir les necessitats existents i que tothom que en vulgui tingui taquilla. Anem buscant preus tancats metàl·lics, ell demanarà pressupost per fusta i Alex parlarà amb l'optativa de mobiliari per veure la possibilitats de que ho facin ells.

2. Festa

La gent demana una altra festa, i demana si se'n fan més. Es parla que amb dues a l'any està prou bé. La data de la festa per novembre és una bona data perquè fa fred i es fa fosc d'hora. Miquel ofereix que el seu pare treballa amb distribuïdors de cerveses i podria fer un bon preu. Martí comunica que David de Moritz deu a la delegació uns 400 euros i no respon les trucades, també proposa fer una festa després de l'entrega de tap de gener. Miquel diu que de cara a les properes festes hauríem de guanyar més diners, baixar la qualitat de l'alcohol. Es decideix que una trentena dels alumnes del quadrimestre 3 seran voluntaris per les properes festes. S'acabarà de parlar a properes reunions.

3. Proposta Sabater

Ha insinuat al Miquel de fer conjuntament amb la delegació els actes culturals. Les activitats que ha realitzat la delegació han sortit molt bé i les que fan ell no. No ha de ser qüestió que la delegació es mogui molt per fer bones activitats i que el Sabater es pengi les medalles. Es vota i s'acorda que no ens ajuntem.

4. Cultura

Per dates esta difícil fer més xerrades aquest quadrimestre. Massip farà la xerrada el principi del quadrimestre que ve.

5. Aules de tap

L'organització de les aules de tap. S'hauria d'habilitar una aula de treball a l'hora de tap. Hi ha d'haver una reflexió de cara a la reunió següent sobre aquest tema. Habilitar una aula taller per fer maquetes i soroll oberta 24 hores i equipar una aula de costat.

REUNIÓ DEAV – Acta 15.12.2011

Assistents: Martí Obiols, Maribel Mata, Alex Cuesta, Diana Ros, Miquel Resines, Agustín F. Marín, Miquel Muñoz, Juan Miquel Pla, Xavi Requena, Marina Martínez

Excusats: -

Ordre del Dia

1. Lladres

El Martí proposa comprar 8 endolls i distribuir-los per les aules, per així evitar problemes tipus no hi ha prou lladres a les aules de treball, etc. Es proposa també que manteniment afegeixi més endolls, ja que tècnicament aquesta és la seva feina, però davant d'això els de manteniments diuen que ells prefereixen fer-ho bé i no pas anar fent "xapuzillas" com volem fer nosaltres. Així doncs les alternatives són comprar endolls nous (16 lladres) o demanar a manteniment que facin ells una instal·lació (potser hauríem de pagar nosaltres el material) o no comprar res. L'avantatge de comprar els lladres és que és més ràpid i més econòmic. S'acorda entre tots parlar amb manteniment, ni que sigui per a veure si volen fer només la instal·lació a l'aula de treball.

2. Dinar/Sopar de Nadal

S'acorda fer el sopar a Barcelona, el Xavi farà un doodle per acabar de concretar el dia.

3. Banc del Temps

S'acorda dir a la gent del Banc del temps que poden venir aquí durant horari dels becaris, però se'ls recomana que els hi aniria millor un lloc més públic, com el vestíbul. S'ha d'acordar l'horari exacte en el que vindran.

4. Representant de la comissió redactora

Per votació surt com a representant el Miquel Muñoz. Ell mateix ja s'encarregarà de parlar amb el Blasco per demanar que hi hagi dos representants dins la comissió, en el cas de que així fos, el segon representant seria l'Alex per votació.

REUNIÓ DEAV – Acta 22.12.2011

-problemes de falta de personal de copisteria per moments de gran densitat, entregues, solapament de classes. En cap de setmana.

Es planteja comprar material a l'engros per encuadernar els propis alumnes en moments que la copisteria esta tancada. Es diu de no avisar a la copisteria perquè es una cosa nostra. El Marti proposa fer una carta de queixa a la copisteria dient que posin a una altre persona. E l Juanmi redactarà la carta.

-Comissió del pla d'estudis. Miquel Muñoz renuncia a estar a la comissió redactora del pla d'estudis. El Alex Cuesta a renunciat per una carta. Es torna a votar qui ocuparà la plaça entre els membres de la delegació. Només es presenta el Marti i ho serà per que ningú més es presenta. Es reclama que ja que nomes hi haurà un representant dels estudiants, que es tingui al dia als membres de la delegació.

-Es veu be comprar una maquina de encuadernació, un becari que s'encarregui de mirar preus de maquines encuadernadores. També recuperar la guillotina que estava en artiplan. Es comprarà sense dir res a la copisteria.

-El sopar de Nadal serà el dimarts 17.

-El Xavi planteja que el escàner separat el fiquem al passadís per als alumnes. Però el Marti diu que no

-Problemes aquest any en les aules de tap per brutícia de maquetes, ara amb exàmens totes les taules estan desordenades perquè la gent no torna a posar les taules on las ha trobat. A curs de introducció tornen a posar les taules a lloc. Demanar a professors que mouen taules per les seves classes, que després ho arreglin. La merda de pladur esta per tot arreu. Es vol buscar una aula de treball que no ocupes cap TAP en qualsevol moment.

-reunió dijous que be 29/12/2011

REUNIÓ DEAV – Acta 01.09.2011

Assisteixen: Alex C., Martí O., Juanmi P., Xavi R., Miquel R., Miquel M., Jordi D., Maribel M.

S'excuses: Pol F., Aldric R., Marina M., Lluís P., Laura S., Oscar G.

Absents: Diana R., Marc A., Luis F.

Ordre del dia:

1- Benvinguda als nous becaris i tema becaris

Es dona la benvinguda a la Maribel Mata Vallejo, que és la única becaria nova que ha pogut venir. Se li entreguen un joc de claus de la DEAV, armari i caixa de diners.

2- Altes i baixes a la DEAV

El Pol Foreman deixa la DEAV ja que marxa d'Erasmus. **Se li demanarà que escrigui una carta a la secretaria de l'ETSAV per dir que renuncia a la seva plaça a la JE per tal que el Miquel M. pugui entrar a la JE** per si hi ha alguna JE abans de les properes eleccions. El Carles Cruces també deixa la DEAV. No hi ha més baixes a la DEAV.

Les tres becaries noves són altes a la DEAV

3-Futbolí

Es debat sobre a on posar-lo. **S'acorda treure'l d'on és abans de començar classes.** Es debat si posar-lo a sota l'hivernacle o en una pèrgola a la terrassa del bar. Finalment **s'acorda posar el futbolí temporalment, almenys, a sota l'hivernacle.**

4- Curset nous estudiants

S'acorda mantenir l'horari tal i com apareix al fulletó, excepte amb la modificació de canviar la xerrada del R. Pujol amb la del Robert b. Es debaten els continguts i les tasques que farà cadascú. S'intentarà que hi hagi el màxim nombre de membres de la DEAV en la presentació de dijous, i en la cloenda xerrada del divendres.

5- Compra ordinadors

Tot i l'entusiasme inicial per part de la Cooperativa, ara resulta que hi ha problemes per agilitzar la gestió de la compra. Encara no han donat preu ni condicions. **S'acorda que el Juanmi redactarà una carta, que firmi el director, per tal de pressionar a la Cooperativa perquè s'afanyi amb el tema de la compra massiva.** Després de debatre-ho una mica, i veure els pros i els contres, **s'acorda que el Xavi R. Buscarà en paral·lel altres ofertes d'altres distribuïdors per veure si ho podem tenir abans.**

6- Xerrades (us proposaré "Sostenibilitat radical": Oficines Schwartz (Calatayud+Dani) i edifici mediambientals (Harquitectes+data AE)

S'acorda fer la xerrada proposada "Sostenibilitat Radical", en principi pel dijous 6 d'octubre (o dimarts 27 d'octubre si no poden). Pel què fa a més xerrades, **s'acorda que buscarem arquitectes que no s'hi dediquin i que hagin triomfat, o que ho deixessin i triomfin, o arquitectes que triomfin sense ser-ho.**

7- Feina Becaris (planificar mètode de treball)

S'acorda fer una reunió amb els becaris, i els delegats que vulguin venir, el dimecres 7 de setembres a les 16h. En aquesta reunió s'explicarà com funciona tota la DEAV.